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گزارش؛

پیگیری جدی برای پیوند توسعه و عدالت در شهرستانهای آذربایجان شرقی در دولت
سیزدهم

سفر آخر هفته استاندار آذربایجان شرقی در همراهی رئیس مجلس شورای اسلامی به سراب، اهر و کلیبر، بار دیگر نشان

داد که تلاش برای پیوند دادن «توسعه» و «عدالت» در اولویت برنامه های مدیریت ارشد استان قرار دارد.

برنامه های فشرده این سفر یک روزه که البته تمهید مقدمات آن چند روز زمان برده بود، حکایت از برنامه ریزی برای تحقق طرح توسعه متوازن آذربایجان شرقی به عنوان دغدغه

اصلی نماینده عالی دولت در استان و تیم مدیریتی وی دارد.

در اثبات این ادعا، اشاره به این نکته خالی از لطف نیست که عابدین خرم در مقام استاندار آذربایجان شرقی تا به حال حداقل دو بار به هر یک از شهرستان های استان سفر داشته

که البته این رقم در مورد شهرستان های محروم بیشتر بوده است.

برآیند سفرهای شهرستانی نماینده عالی دولت در آذربایجان شرقی، معاونان وی و مدیران کل استانی به این مناطق، از عزم جدی آنان برای تحقق همزمان توسعه و عدالت در این

مناطق حکایت می کند.

تجربه زیسته سفرهای شهرستانی استاندار آذربایجان شرقی در یک سال و نیم گذشته مبین این واقعیت است که وی به ضرورت تمرکززدایی از مرکز استان و توجه بیشتر به

شهرستان ها باور تام دارد.

برنامه ریزی سفر شهرستانی یک روزه رئیس مجلس به سراب، اهر و کلیبر نیز گامی در این راستا بود که با مدیریت نماینده عالی دولت در استان و با نگاه امیدآفرینی، عدالت

پروری و توسعه این مناطق انجام گرفت.

در این راستا رییس مجلس شورای اسلامی با همراهی استاندار آذربایجان شرقی، پنجشنبه گذشته برای ساعاتی میزبان مردم این شهرستان ها بود؛ سفری که بازدید از یک کارخانه

نساجی و طرح فرآوری آلومینا از نفلین سینیت و قرار گرفتن در جریان چگونگی فعالیت آنها از اهداف اصلی آن بود.

ناگفته نماند که تلاش برای عملیاتی کردن طرح تولید آلومینا از نفلین سینیت به عنوان طرح راکدی با حدود ۲۵ سال قدمت در دولت سیزدهم قدم پرشتابی برداشته است.

بنا بر اعلام پیمانکار، کارخانه پایلوت نفلین سینیت در آذرشهر در آخرین مرحله ورود به فاز تولید قرار دارد و انتظار می رود در هفته های آینده خبر های خوشی در این باره به مردم

شریف استان داده شود.

این در حالی است که فعالیت طرح پایلوت نفلین سینیت در شهرستان آذرشهر، برای چند سال راکد بود که همین امر رکود در عملیات اجرایی کارخانه اصلی در شهرستان سراب را

به دنبال داشت، زیرا به گفته کارشناسان تا زمانی که طرح پایلوت در آذرشهر به نتیجه قطعی نرسد، امکان اجرایی شدن معدن سراب میسر نیست.

تکمیل طرح تولیدی ۱۵۰۰ میلیارد تومانی اهر در مدت یک سال

بدون شک یکی از رویکردهای سفر یک روزه رییس مجلس و استاندار آذربایجان شرقی به مناطق شرق و شمال شرق استان، زمینه سازی برای پویایی بیشتر در حوزه تولید و

صنعت بود و افتتاح کارخانه قند و شکر ارسباران در شهرک صنعتی شهرستان اهر، مود عینی آن محسوب می شود.

این کارخانه با سرمایه گذاری یک هزار و ۵۰۰ میلیارد تومانی و اشتغال زایی مستقیم ۳۰۰ نفری، با ظرفیت افزایش به ۴۰۰ نفر، در شرایطی در سفر آخر هفته گذشته رییس مجلس

و استاندار آذربایجان شرقی افتتاح شد تا یک سال قبل در این موقع تنها ستون های آن بر افراشته شده بود.

تامل و تأنی در سرعت پیشرفت این واحد تولیدی نشان می دهد که دولت سیزدهم همه توان خود را برای تسریع در تکمیل طرح های در دست ساخت از یک سو و احیای واحد

های در حال رکود از سوی دیگر به کار می بندد.

حضور و سخنرانی رییس مجلس و استاندار آذربایجان شرقی در جریان بازدید از این طرح با شرکت جمعی از مردم شهرستان اهر که تعدادی از آنان با لباس های رنگی و زیبای

محلی در این مجلس حاضر شده بودند، فضایی آکنده از امید و عدالت را ایجاد کرد که صفوف کارگران شاغل در کارخانه، زیبایی آن را مضاعف می کرد.

اظهارات استاندار آذربایجان شرقی در بازدید از کارخانه قند و شکر اهر مبنی بر اینکه بیشترین هزینه های عمرانی استان در سال ۱۴۰۱ در این مناطق بود و در حوزه راه های

روستایی و اصلی و جهاد آبرسانی در این شهرستان کارهای بسیار خوبی انجام شد، موجی از امید در بین حاضران ایجاد کرد.

1 صفحه 1 | ITShams.ir - قدرت گرفته از پرتال شمس

https://www.ostan-as.ir/News/9868/
https://www.ostan-as.ir/News/9868/


خرم در این آیین خبر خوشی نیز برای مردم شهر اهر داشت و اعلام کرد که پیش از این از آب سد ستارخان در مجمع مس استفاده می شد، اما از این پس ۱۰۰ درصد آن برای

تامین آب شرب شهرستان اهر به استفاده خواهد رسید؛ اعلام و انتشار این خبر در فضای مجازی و رسانه ای شهرستان اهر بازتاب گسترده ای یافت و اطمینان مردم شریف این

دیار از تلاش شبانه روزی مدیران مسوول استان برای حل مشکلات آنان را به دنبال داشت.

درخواست نماینده عالی دولت در استان در جمع مردم و مسوولان شهرستان اهر از مجلس شورای اسلامی برای حمایت از رونق صنایع زودبازده و مزیت های نسبی شهرستان

مانند فرش و ورنی، دال بر این واقعیت بود که پیشبرد برنامه های توسعه ای شهرستان های آذربایجان شرقی، مستلزم حضور و حمایت تمام قد قوه مقننه و نمایندگان مردم

استان در خانه ملت از آنهاست.

خرم به مردم اهر این نوید را هم داد که تسهیلات لازم برای اشتغال و بهره برداری از معادن مس و طلای شهرستان در سال جاری پرداخت خواهد شد و ابراز امیدواری کرد که در

دولت سیزدهم با نگاه و اقدامات جهادی کارهای اثربخشی انجام شود تا مسوولان به عنوان خادم مردم از آنها شرمنده نشوند.

رفع محرومیت از ارسباران، اولویت مدیریت ارشد آذربایجان شرقی

رییس مجلس شورای اسلامی و استاندار آذربایجان شرقی پس از ترک شهرستان اهر، میهمان مردم شهرستان کلیبر شدند تا بر بلندای جنگل های ارسباران در همایش «فرصت

های سرمایه گذاری» شرکت کنند.

نماینده عالی دولت در آذربایجان شرقی در همایش «توسعه و فرصت های سرمایه گذاری شهرستان های کلیبر، خداآفرین و هوراند» با حضور رئیس مجلس شورای اسلامی، به

صراحت بیان کرد که اعتقاد ما این است که محرومیت در استان آذربایجان شرقی و در منطقه ارسباران یک ضعف برای دولت است و ان شاءالله با همکاری و هم افزایی این

مجلس و دولت انقلابی، ضریب محرومیت در این منطقه را کاهش دهیم.

اظهارات خرم در این همایش که با حضور پرتعداد مردم، مسوولان و سرمایه گذاران همراه بود، نشان از صمیمیت و صداقت وی با مردم داشت.

استاندار آذربایجان شرقی در این همایش در عین تاکید بر لزوم تبیین و تشریح دستاوردهای نظام جمهوری اسلامی برای مناطق محروم در طول سال های پس از پیروزی انقلاب

اسلامی اعلام کرد که مدیریت ارشد استان پیرو تاکیدات مقام معظم رهبری و ریاست محترم جمهوری، توجه ویژه ای به مناطق کم برخوردار استان دارد.

خرّم در این همایش همچنین خواستار اتخاذ تدابیر عملی برای بهره برداری از مزیت وجود مرز مشترک با همسایگان در آذربایجان شرقی در را یک فرصت بزرگ برای توسعه استان

راستای توسعه بیشتر شد.

استاندار آذربایجان شرقی با بیان اینکه دولت، مردم و صاحبان صنایع و سرمایه گذاران سه ضلع مثلث توسعه هستند، بر لزوم هم افزایی برای همگرایی این سه ضلع در راستای

کمک به رونق تولید و اشتغالزایی شهرستان های شمال شرق استان تاکید کرد.

اظهارات خرم مبنی بر اینکه در شهرستان های کلیبر، هوراند و خداآفرین در بحث دام پروری، شیلات، صنایع کوچک و حوزه گردشگری ظرفیت ها و فرصت های قابل توجهی وجود

دارد و باید توجه ویژه ای به بحث گمرکات و بازارچه های مرزی شود تا در بحث صادرات از آنها بهره بگیریم، نشان داد که نماینده عالی دولت اشراف کاملی به مزیت های نسبی

شهرستان های ۲۱ گانه آذربایجان شرقی دارد و برای به فعل رساندن آنها می کوشد.

همچنین تاکید استاندار آذربایجان شرقی بر لزوم افزایش بهره وری در استفاده از منابع آبی، بهره گیری از گروه های جهادی در حوزه عمران و آبادانی و ارتقای تمام شاخص های

توسعه استان تا پایان دولت، مبین این واقعیت بود که مدیران استانی کار دشواری در مسیر توسعه، عمران و آبادان این خطه پیش رو دارند.

میهمانی رییس مجلس و استاندار آذربایجان شرقی در دل جنگل های ارسباران در ارتفاعات کلیبر با معرفی فرصت های سرمایه گذاری در حوزه های چون ساخت نیروگاه، معدن و

... پایان یافت.

در پایان باید گفت که جدیت نماینده عالی دولت در آذربایجان شرقی برای پیگیری طرح های مورد نیاز، مصوب و در دست اجرای شهرستان های استان، بر عزم وی برای تحقق

توسعه متوازن این خطه دلالت دارد.

بدیهی است که سفر به شهرستان های سراب، اهر و کلیبر، پایان سفرهای شهرستانی خرم نیست و او که دو هفته قبل میهمان مردم شهرستان میانه برای نظارت بر اجرای مراحل

پایانی سد «گرمی چای» و رساندن آب شرب باکیفیت به آنان در تابستان امسال بود، بعد از این نیز برای رسیدگی و رفع مشکلات مردم عزیز، در شهرستان ها حضور خواهد یافت.
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